
 

 
  

ZAPISNIK o radu 7. sjednice Skupštine Studentskog zbora Pravnog fakulteta u Rijeci održane dana 

9. ožujka 2023. godine s početkom u 19:00 sati.  

  

 

Sazvao:  

 

Predsjednik 

Ime i prezime  Potpis  

 

Kristian Tončić 
  

  

  

 

7. sjednica Skupštine Studentskog zbora Pravnog fakulteta u Rijeci  

 

1.  Mjesto  Pravni fakultet u Rijeci (Vijećnica)  Početak:   19:05 

Dan i datum  09. ožujka 2023. (četvrtak) Završetak:   20:35 

 

 
2.  

Prisutni:  Sjednici prisustvuju članovi Skupštine:  

1. Kristian Tončić 

2. Stefan Mandić 

3. Patrik Pavić 

4. Dino Markić 

5. Ema Laginja 

6. Petra Banić 

7. Noel Sambol, zamjenik člana Skupštine SZPRAVRI – s pravom 

glasa 

3.  Ostali prisutni:  1. Prof.dr.sc. Nataša Žunić Kovačević, prodekanica za sveučilišni 

studij 

3. Tina Grbić, savjetnica predsjednika 

4. Marin Đurđević, savjetnik predsjednika 

5. Klara Kurtović, Voditeljica ureda za odnose s javnošću 

  
4.  

Odsustvo opravdali:    

                                



 

  

  

  
5.  

  

  

  
Dnevni red:  

Predsjednik predlaže sljedeći dnevni red:  

1. Usvajanje dnevnog reda 7. sjednice, zapisnika s 6. sjednice 

Skupštine SZPRAVRI; 

2. Izvještaj  

a. predsjednika 

b. studentskih udruga 

c. razgovor s prodekanima; 

3. Studentski standard – analiza ankete SZSUR-a o kvaliteti 

prehrane i donošenje smjernica za sastanak sa SCRI; 

4. SZSUR 

a. tekući poslovi 

b. izvještaj sa Skupština 

5. Izvršenje Plana i programa SZPRAVRI za 2023. godinu; 

6. Razno. 

 

 Tijek izlaganja i rezultati sastanka   

 Ad 1. Usvajanje dnevnog reda 7. sjednice, zapisnika s 6. sjednice Skupštine SZPRAVRI 

Predsjednik je pozdravio sve prisutne i ustanovio da Skupština ima kvorum za donošenje 

pravovaljanih odluka s obzirom da je prisutno sedam članova/članica ili zamjenika/zamjenica 

SZPRAVRI. Predsjednik je prisutnima pojasnio da je predmetni dnevni red dostavljen putem 

elektroničke pošte i u MS Teams kanalu sjednice, te s obzirom da nije bilo dopuna dnevnog red 

predložio usvajanje istoga. Skupština je jednoglasno usvojila dnevni red 7. sjednice Skupštine 

SZPRAVRI. Nadalje je Predsjednik prisutnima ukratko predstavio zapisnik s posljednje sjednice 

Skupštine, a s obzirom da na iste nije bilo primjedbi ili dopuna, predmetni zapisnik 6. sjednice 

Skupštine SZPRAVRI jednoglasno je usvojen. 

 Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

 Dnevni red 7. sjednice Skupštine Studentskog 

zbora Pravnog fakulteta u Rijeci i zapisnik 6. 

sjednice Skupštine SZPRAVRI jednoglasno su 

usvojeni. 

 

 

-  

  

 

- 

  

  

Ad 2. Izvještaji  

 Predsjednik SZPRAVRI informirao je prisutne da je od posljednje sjednice Skupštine SZPRAVRI kao i 
njegov predsjednik odradio sljedeće aktivnosti: 

• Sudjelovanje na predstavljanju knjige Vladimira Ivete – Lopta je okrugla 
• Odgovoreno na upite i mailove 

• Sveučilišnog pravobranitelja – Status pravobranitelja na sastavnicama 
• Kolegicama vezano uz probleme s celijakijom  

• Organizacija Bala pravnika - više o tome u točki dnevnog reda 
• Aktivno promoviranje ankete SZSUR-a o studentskoj prehrani 
• Imenovana je Ivana Maletić za Povjerenstvo za izmjene studijskog programa Prijediplom-

skog stručnog studija 



 

• Dostavljeno je tajniku Pravnog fakulteta i tajniku SZSUR-a informacija i kandidati za Izborno 
povjerenstvo u svrhu dopunskih izbora za 1 člana SZPRAVRI iz redova integriranog i poslije-
diplomskog studija 

• Ugostili smo Skupštinu SZSUR-a, te je na našem Fakultetu održana 8. sjednica SZSUR-a 
• Ugostili smo i sastanak predsjednika Studentskih zborova svih fakulteta Sveučilišta u Rijeci 
• Telefonski razgovor vezan uz Pravnijadu 2023. Godine 
• Sudjelovanje na svim sjednicama Fakultetskog vijeća (225., 226., 227. Sjednica) 

 
Predsjednik je istaknuo da na prethodnoj sjednici nije prisustvovao studentski pravobranitelj g. Be-
kavac, kao i da nije zaprimljeno pismeno izvješće o radu, te istaknuo da nema komunikacije. Pred-
sjednik je zaključio da će se pravobranitelja pozvati na sjednicu Skupštine u travnju, te da će se kra-
jem tog mjeseca raspisati i Natječaj za novog pravobranitelja koji će stupiti na dužnost 13. lipnja 
2023. godine. 

 
Prisutnima se potom obratila i prodekanica za integrirani studij prof.dr.sc. Nataša Žunić - Kovačević 
koja je pohvalila rad Studentskog zbora. Prodekanica je još jednom prodiskutirala razvoj akademske 
godine u skladu s izmjenama Pravilnika o studiranju, te su svi članovi iznijeli svoje mišljenje o nave-
denom. U razgovoru je zaključeno da studenti sada imaju značajnije nastavno opterećenje obzirom 
da u kontinuitetu moraju veći broj vremena provesti na Fakultetu, a što za sobom otvara i proble-
matiku dužeg radnog vremena Bistroa Pravri, kao i higijena i održavanje sanitarnih čvorova. 
Prof.dr.sc. Žunić-Kovačević je istaknula zadovoljstvo inicijativom SZPRAVRI za održavanjem radionice 
za studente koji upravo pišu završne/diplomske radove. Prodekanica je istaknula da već drugu sjed-
nicu čuje za probleme sa studentskim pravobraniteljem te da ističe punu podršku Skupštini u rješa-
vanju navedenog pitanja.  
 
Zatim su Stefan Mandić i Ema Laginja obavijestili prisutne o aktivnostima SŠD Pravnik i Elsa Rijeka od 
posljednje sjednice.  
 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

 Prisutni članovi su primili informacije na znanje.      

 

Ad 3. Studentski standard – analiza ankete SZSUR-a o kvaliteti prehrane i donošenje smjernica 

za sastanak sa SCRI  

 Predsjednik je prisutnim članovima i prodekanici za nastavu integriranog studija detaljno prikazao 

rezultate ankete SZSUR-a o kvaliteti studentske prehrane. Predsjednik je prisutnim članovima 

predočio i elektroničku komunikaciju s zamjenicom ravnatelja Studentskog centra Rijeka i njihov 

poziv za održavanjem sastanka. Predsjednik je prihvatio ideju održavanja sastanka, te prisutne 

uputio da će na istom sudjelovati uz potpredsjednika Stefana Mandića i predstavnika u Skupštini 

SZSUR-a Patrika Pavića.  Predsjednik je naglasio da analizu vršimo temeljem  na 69 ispitanika s naše 

sastavnice, a unatoč manjem broju ispitanika, temeljem navedenih rezultata Skupština mora 

donijeti konkretan stav koji će se održati u narednim tjednima. U raspravi je svaki prisutni član, 

uključivši i prodekanicu iznio svoj stav o studentskoj prehrani, a nakon čega je predsjednik predložio 

da se predstavnicima SCRI-a iznese stav da su studenti Pravnog fakulteta zadovoljni s prehranom u 

Bistrou Pravri, odnosno da nema zamjerki oko kvalitete i pripreme hrane, tj. da se pohvaljuje 

osoblje, higijena i sl. Bistroa Pravri. Predstavnici SZPRAVRI na sastanku će predložiti određene mjere 



 

poboljšanja kvalitete: povratak pojedinih jela, povratak aparata za vodu i mogućnost oblika rada u 

poslijepodnevnom terminu. Prisutni članovi su jednoglasno podržali navedeni prijedlog. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

Prisutni članovi su jednoglasno ovlastili 

predsjednika Kristiana Tončića, potpredsjednika 

Stefana Mandića i člana predsjedništva Patrika 

Pavića za sudjelovanje na sastanku s 

predstavnicima SCRI-a. 

Prisutni članovi su jednoglasno donijeli sljedeći 

zaključak o stavu SZPRAVI na nadolazećem 

sastanku s predstavnicima SCRI-a: „Studenti 

Pravnog fakulteta zadovoljni s prehranom u 

Bistrou Pravri, odnosno da nema zamjerki oko 

kvalitete i pripreme hrane, tj. da se pohvaljuje 

osoblje, higijena i sl. Bistroa Pravri. Podjednako 

predstavnici SZPRAVRI na sastanku će predložiti 

određene mjere poboljšanja kvalitete: povratak 

pojedinih jela, povratak aparata za vodu i 

mogućnost oblika rada u poslijepodnevnom 

terminu.“ 

  

 

 

 

Ad 4. SZSUR 

Predsjednik je zajedno s predstavnicima u SZSUR-u ukratko prezentirao rad predstavnika SZPRAVRI 

u radu dvije sjednice Skupština SZSUR-a. Predsjednik je istaknuo da je cjelokupni rad, zalaganje i 

aktivnost SZPRAVRI pohvaljena od strane vodstva SZSUR-a. Predsjednik je prokomentirao 

aktualnosti s prisutnim članovima i prenio datume održavanja Student Day Festivala i u suradnji s 

ELSA Rijekom je dogovorena aktivnost Pravnog fakulteta u SDF-u. Studentski pravobranitelj 

Sveučilišta u Rijeci Dino Markić informirao je prisutne da će se u suradnji s Katedrama za financijsko 

pravo i financijsku znanost i radno i socijalno pravo organizirati radionica/predavanje oko 

atraktivnih tema za studente – studentski ugovor i sl.  

Predsjednik je prisutne informirao i o održanom prvom sastanku predsjednika studentskih zborova 

sastavnica Sveučilišta u Rijeci, a koji je ugostio SZPRAVRI u Vijećnici krajem veljače. Predsjednik je 

istaknuo da je bilo riječi o standardizaciji i aktivnostima zborova, kao i da je Statut SZPRAVRI istaknut 

kao primjer. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

 Prisutni su informacije primili na znanje. 

 

-  - 

 



 

Ad 5. Izvršenje Plana i programa SZPRAVRI za 2023. godinu 

Predsjednik je prisutnim članovima ukratko po stavkama Programa iznio članovima koje aktivnosti 
se planiraju provesti.  

Sukladno Planu i programu, planira se u okviru nacionalne suradnje sudjelovanje na KOPF – 
kongresu studenata osječkog pravnog fakulteta, da članovi SZPRAVRI participiraju u radu Savjeta 
mladih Općine Matulji, te je najavljena suradnja s Fakultetom za menadžment u turizmu i 
ugostiteljstvu.  

U pogledu međunarodne suradnje, predsjednik je prisutne informirao da će se ove godine 
Pravnijada održati u Budvi u terminu od 14. do 18. svibnja 2023. Nakon što je provedena rasprava 
zaključeno je da SZPRAVRI neće sudjelovati kao suorganizator Pravnijade, već će se pristupiti 
ostvarivanju eventualne suradnje za odlazak manjeg broja studenata zajedno s Zagrebom ili 
Osijekom.  

U perspektivi kvalitete studentskog života, predsjednik je još jednom istaknuo zabrinutost 
izostankom izvještaja studentskog pravobranitelja. Predsjednik je najavio da će se u skladu s Planom 
i programom pristupiti obnavljanju prostorija SZPRAVRI, ELSA-e i SŠD Pravnik i postavljanju klima 
uređaja. Predsjednik je prisutne izvijestio da se izvršio dodatni tisak PRAVRI hoodica i da su trenutno 
dostupne sve veličine majica. Predsjednik je otvorio i problematiku izrade Priručnika 1na1 s 
referadom – set čestih pitanja i objašnjavanja mogućnosti za naše studente. Na sljedećoj sjednici će 
se o ovoj temi više diskutirati.  

Predsjednik je potom pohvalio rad studentskih organizacija, te podsjetio da iste imaju svoj udio u 
proračunu SZPRAVRI. Potom je predsjednica ELSA Rijeka i članica Skupštine SZPRAVRI Ema Laginja 
iznijela svoju zamolbu za financijskom podrškom svojoj Udruzi u iznosu od 200,00 EUR za pokrivanje 
troškova knjigovodstvenih usluga. Predsjednik je prisutne uputio da je riječ o iznosu kojim prema 
Statutu SZPRAVRI prelazi njegove mogućnosti da postupa po zahtjevu, te je ovaj zahtjev stavljen na 
glasovanje Skupštini. Prisutni članovi su jednoglasno prihvatili zahtjev ELSA Rijeke za financijskom 
podrškom od 200,00 EUR. Potpredsjednik SZPRAVRI i SŠD Pravnik Stefan Mandić istaknuo je na upit 
predsjednika da u ovom trenutku SŠD Pravnik ne potražuje financijsku podršku od SZPRAVRI.  

Konačno predsjednik je zaključio iznošenje ovih informacija s objavom da će se krenuti u tisak roll-
upa SZPRAVRI-ja sa svim relevantnim informacijama, kao i da će se urediti oglasne ploče u trofejnim 
ormarima, kao i pomičnim pločama, te će se u svrhu navedenog pripremiti i otisnuti promotivni 
materijal. 

Predsjednik je zatim detaljno prokomentirao sve do sada obavljene aktivnosti vezane uz realizaciju 
projekta Bala pravnika. Predsjednik je inicijalno još jednom uputio sve prisutne da je kompletna 
dokumentacija vezana uz Bal pravnika postavljena u relevantni folder sjednice na MS Teamsu. 
Predsjednik je ukratko prošao financijsku konstrukciju i sve potrebne aktivnosti do samog eventa.  

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

Prisutni članovi jednoglasno su donijeli sljedeće 
zaključke/odluke: 

SZPRAVRI neće sudjelovati kao suorganizator 
Pravnijade, već će se pristupiti ostvarivanju 
eventualne suradnje za odlazak manjeg broja 
studenata zajedno s Zagrebom ili Osijekom.  

SZPRAVRI prihvaća zahtjev ELSA Rijeke za 
financijskom podrškom za plaćanjem 
knjigovodstvenih usluga.  

SZPRAVRI u narednom periodu će otisnuti 
promotivne materijale roll-up, tiskane materijale i 
sl., te će se krenuti u obnovu prostorija i nabavku 
klima-uređaja. 

Kristian Tončić 

 

 

 
 

 

Kristian Tončić 

Što prije  

 

 

 
 

 

dostaviti dekanatu 
čim prije 



 

 

Ad 5. Razno 

Pod točkom razno predsjednik je prisutnima pokazao poruke elektroničke pošte koje zaprima, te 

je zamolio Skupštinu za pomoć, tj. za mogućnost da za nekonkretne upite ne odgovara. Prisutni 

članovi nisu predsjednika uputili da ne odgovara na poruke elektroničke pošte. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

-  -  -  

 

 

Sastavio  

 

Predsjednik 

Ime i Prezime  Potpis  

 

Kristian Tončić  
  

  

  

 

Broj:  7-01-2023   

 

 

 


